
PROTOKÓŁ NR 11/2015 
Z OBRAD IX NADZWYCZAJNEJ SESJI RADY GMINY SOCHACZEW 

ODBYTYCH W DNIU 17 CZERWCA 2015 ROKU 
 

W obradach udział wzięli : 
- radni zgodnie z załączoną lista obecności  
- Wójt Gminy Pan Mirosław Orliński 
- Sekretarz Gminy Pani Elżbieta Kowalczyk 
- Komendant Gminny Związku OSP Pan Lucjan Felczak 
 
Porządek obrad : 
 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum  
2. Przyjęcie porządku obrad  
3. Przedstawienie sprawozdania z działalności Zarządu Gminnego OSP 
4. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy Sochaczew  
5. Sprawy różne  
6. Zakończenie obrad XI Sesji Rady Gminy Sochaczew 

 
 
AD. 1 
Obrady XI sesji Rady Gminy Sochaczew otworzył Przewodniczący Rady Gminy  
W obradach udział wzięło 15 radnych , co stanowi quorum . 
 
AD. 2 
Pan Przewodniczący Rady Gminy przedstawił porządek obrad . Porządek obrad przyjęto 
jednogłośnie . 
 
AD. 3 
Komendant Gminny OSP Pan Lucjan Felczak przedstawił sprawozdanie z działalności 
Zarządu Gminnego oraz Ochotniczych Straży Pożarnych w Gminie Sochaczew za rok 2014  
( sprawozdanie w załączeniu do protokołu ) 
 
AD. 4 
Projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy przedstawiła Pani 
Sekretarz Gminy  
 
- w głosowaniu wzięło udział 15 radnych  
- za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych  
 
WNIOSEK  
Rada Gminy Sochaczew jednogłośnie podjęła  uchwałę Nr XI/51/2015 w sprawie 
wprowadzenia zmian w budżecie gminy Sochaczew  
 
AD. 5 
 
W sprawach różnych omówiono projekt uchwały na XII Sesję Rady Gminy Sochaczew w 
sprawie wyboru metody ustalania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz 
ustalenia wysokości stawki tej opłaty  
 



                                                            -2- 
Pan Krakowiak stwierdził , że ta stawka za śmieci powinna być podwyższona od stycznia , bo 
ponad 2 złote dokładane jest do stawki za śmieci  
 
Pan Przewodniczący powiedział , że przetarg był rok temu , a w innych gminach przetargi sa 
teraz i stawki za śmieci wychodzą ogromne .  
Pan Przewodniczący stwierdził , że stawka 9 zł. i 18 zł. jest dobra stawka , bo za rok będzie 
ponowny przetarg i wtedy , gdy pójdzie jeszcze drożej , to co zrobimy ? 
  
Pani Agnieszka Offerczak – Ciura  stwierdziła , że podwyżka jest nieunikniona , ale trzeba 
zadbać o informację  dla mieszkańców . I tak , że dokładaliśmy po 2 zł do każdego 
mieszkańca nikt nie wie . 
 
Pan Przewodniczący Rady Gminy powiedział , że poprosimy media , aby to nagłośniły  
 
Pan Wójt powiedział , że w innych gminach wywóz śmieci jest tylko raz w miesiącu  
 
Pani Wódka Jadwiga  stwierdziła , że powinna być przekazana informacja , że za śmieci 
można płacić bezpłatnie i w banku na Reymonta  
 
Pani Borek Dorota poinformowała , że miasto nie chce przyjąć dzieci z gminy Sochaczew do 
szkół miejskich . 
 
AD. 6 
 
Przewodniczący rady Gminy Pan Czesław Ćwikliński zakończył obrady XI Sesji Rady 
Gminy Sochaczew 
 
 
  


